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Anonymizováno dle Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679,  

o ochraně osobních údajů 
Zápis                                        Z7/022 

 

z 22. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 20.09.2018  

v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih, Mariánské náměstí 13, Brno 

 

Materiály: Rozneseny 14.09.2018. Elektronicky vloženy na webové schránky, k přihlášení + 

 odkaz na stažení xxx 
 

Materiály rozdané u prezence:  

- Zpráva Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih ze dne 05.09.2018 

- Zpráva Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih ze dne 20.09.2018 

- Reklamace vad díla „PŘÍRODNÍ KOUPACÍ BIOTOP BRNO, HORNÍ HERŠPICE“ 

- Bankovní záruka č. VZ217PCM 18/ 242155 (SBERBANK) 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Informace k IA Tramvaj Dornych - Plotní 

3. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

4. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih ke 30.06.2018 

5. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za                          

2. čtvrtletí roku 2018 

6. Doplnění seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci 

z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů 

7. Rozpočtová opatření  

8. Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2020-2024 

9. Prominutí nedobytných pohledávek 

10. Prodej, směna majetku města Brna 

11. Informativní zpráva – Územní plán města Brna 

12. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 

13. Návrh na úpravu přílohy č. 2 (movitý majetek) k zřizovací listině Koupaliště              

Brno-jih, p.o. 

14. Různé 
 

 

Přítomni: 16 členů ZMČ Brno-jih - viz prezenční listina 

Přítomni:  p. Petr Kittner (omluven) 

         Ing. Anna Böhmová (omluvena) 

                     p. Marek Janíček (omluven) 

 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.07 h – stav 16 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan místostarosta, přivítal členy zastupitelstva na 22. zasedání ZMČ Brno-

jih. Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 14.09.2018 (elektronicky 

vloženy na webové stránky, k přihlášení + odkaz na stažení xxx, které byly řádně zveřejněny 

a vyvěšeny. Materiály rozdané  u prezence: Zpráva Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih ze dne 

05.09.2018;  Zpráva Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih ze dne 20.09.2018; Reklamace vad 

http://www.brno-jih.cz/html/soubory/Z7-022.zip
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díla „PŘÍRODNÍ KOUPACÍ BIOTOP BRNO, HORNÍ HERŠPICE“; Bankovní záruka č. 

VZ217PCM 18/ 242155 (SBERBANK.) 

1.1 Program zasedání 
 

Hlasování: pro – 16         proti – 0          zdržel se – 0 

Program zasedání byl schválen 

 

 

1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

pí Dita Nová 

Ing. Zdeněk Harant 

 

Hlasování:  pro – 14        proti – 0           zdržel se – 0 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni pí Dita Nová a Ing. Zdeněk Harant. 

 

1.3 Schválení zápisu 21. ZMČ Brno-jih  Z7/021 ze dne 20.06.2018                              
 

Nebyla vznesena námitka k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z7/021 – považuje se zápis za 

schválený (není nutné hlasovat). 

Zápis 21. ZMČ Brno-jih Z7/021 byl schválen bez připomínek.  
                                    

 

Na návrh Mgr. Ing. Daniela Kypra - uctění památky minutou ticha, paní Jany Mikové, 

kronikářky MČ Brno-jih, která zemřela 11.09.2018. 

 

 

ad 2) Informace k IA Tramvaj Dornych - Plotní 
 

Pan místostarosta přivítal zástupce firmy IMOS p. Bartoníka a zástupce BKOM p. Strmisku           

a požádal je o informace, jak probíhá výstavba v rámci této investiční akce (IA). Uvedl, že 

aktuálně je potřeba udělat průchod na Plotní 39. Z tohoto důvodu vedoucí BO pí Šebelová 

svolala v úterý zasedání bytové komise a včera RMČ přidělila náhradní byty. Rovněž                        

i z domu Dornych 55, který je ve špatném technickém stavu. Zvažuje se o zbourání objektu – 

bydlí zde paní, která je na vozíčku. Dojde k přestěhování, a tím bude možné zkracovat délku 

výstavby. 

 

p. Bartoník – uzel  ul. Svatopetrská, Za Mostem, Spěšná, převzala firma STRABAG, situace 

by se měla zlepšit, ubude prací. Dornych do 4/2019, chtějí zprovoznit Plotní 39 – Plotní do 

12/2018 bude probíhat v tomto režimu. V 11,12/2018 – přípravné práce; hlavní práce po 

zprovoznění ul. Dornych  - po Novou Vlněnu a Úzkou. Práce probíhají v termínu, který je 

stanoven na 33 měsíců. Jedná se o 1,5 km dlouhý úsek, kde dochází k výměně veškerých 

inženýrských sítí – velký objem prací. Na posledním kontrolním dni bylo ověřeno, že vše 

probíhá dle harmonogramu, termín dokončení nezpochybňujeme. Stavební a územní řízení 

bylo plánováno na 4 roky. Je neustálý tlak ze strany p. místostarosty a MMB, budeme se 

snažit, když to bude možné vše urychlit, aby byl život pro občany snesitelnější.  
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p. Strmiska – Stavba běží dle platných stavebních povolení. Musí ocenit spolupráci s MČ. 

Stavba reaguje na aktuální stav staveniště. Pokud to půjde, stavbu zkrátíme. 

p. místostarosta – Komplikace prasklé vodovodní stoky na ul. Bohunické (zasypaný výkop               

a nikdo zde nepracuje). Rekonstrukce měla být provedena před IA Tramvaj Dornych – Plotní 

(tzv. objízdná trasa). Stavba Tramvaj Dornych – Plotní začala dříve (vodovod je z r. 1928 – 

již 5 x bylo prasklé). Hledáme řešení (příp. položení železných plátů). Poslední informace ze 

včerejšího jednání -  BVaK se pokusí vykopat díru (Bohunická x Řehákova) – uzávěrky, aby 

neodřízli nádraží a do „150“ protáhnou PVC trubku (napojí). Slib – pokusí se během víkendu, 

neví jaký je stav potrubí. Pokud budce méně než 50 % zarostlé – neprostupné. Víme o té 

situaci, ve spolupráci s vodárnami se snažíme řešit. Uvidíme, zda se provizorní pokus podaří 

provést. 

 

Mgr. Ing. Kypr – Dotaz, kdy bude proveden povrch komunikace u Mostu na Hodonínské – 

sítě jsou uložené? 

 

p. Bartoník – Finální povrch bude proveden až v závěru, nepředpokládá, že se to podaří do 

konce roku. Komplikuje i stavba Kaláb (zip), průjezd do konce roku. Minulý týden bylo na 

hranici únosnosti. 
 

Mgr. Ing. Kypr – Dotaz na přípravné práce ul. Plotní? 

 

p. Bartoník – Zakonzervujeme,  na ul. Plotní probíhá stavba (39 – podloubí) – pěší trasa. 

Provoz se nezmění do 4/2019 nebude. Když okolnosti dovolí, zprovozní menší objekty – 

úseky stavby. 
 

Mgr. Ing. Kypr – Dotaz Nová Agrozet a FSlK? 

 

p. Bartoník – Nová Agrozet 10-11/2018. Spěšná nebude fungovat plnohodnotně, ale pouze 

obslužně, aby se občané sem dostali. FSlK – demoliční práce (je to ještě daleko) – letos ještě 

ne, ani v polovině příštího roku. 

 

p. místostarosta – Přijde podzim, zima, deště. Je reálné obnovit na Svatopetrské zastávku 

MHD (autobusů) a vjezd do sídliště? Pro občany je to utrpení. Říjen 2018 – únor 2019?               
 
p. Bartoník – Teoreticky je to možné. Lze řešit propojení na ul. Za Mostem – provizorní. Do 

měsíce lze vrátit zastávku. Při pohybu však může docházet ke škodám. 

 
Ing. Dočekal – Dotaz na investora. Smlouva byla dohodnuta na jednosměnný nebo 

vícesměnný provoz – zda byla na 8 hodinovou pracovní dobu? Občané sledují stavbu. On sám 

když jede do zaměstnání cca v 6,15 h ještě na stavbě nikdo není, a když se večer navrací zpět, 

už tam zas nikdo nepracuje. 
 

p. Bartoník – Závazný je termín plnění – 14 měsíců. Není smlouva na počet hodin, ale drží se 

termín. 
 

p. Reich – Bylo slibováno, že MP a PČR bude v rámci stavby věnovat dopravě zvýšenou 

pozornost. Není tomu tak. Souvisí to i s ul. Bohunická. Každé třetí auto je buď náklaďák nebo 

dodávka. Kdyby policie kontrolovala, byl by provoz těžkých vozidel omezen. Bylo 

prezentováno, že se jedná o stavbu celoměstského významu, mělo by se tedy Město na tom 

podílet a převelet jednoho strážníka na stálo sem. 
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p. Bartoník – Zmíní se o tomto problému. 
 

p. xxx – 1) ul. Kovářská – v pátek obdrželi oznámení - informaci, že budou probíhat práce               

a v pondělí se již do ulice nedostanou. Bylo to pozdě; má fotodokumentaci, že tomu skutečně 

tak bylo. 2) Zastávka – požadavek navrátit ji zpět na původní místo 3) Velká prašnost stavby. 
 

p. Bartoník – Domnívá se, že informace byla obyvatelům doručena 5 nebo 6 dní dopředu. Byl 

problém se statikou - změna harmonogramu. Chtěli začít v pondělí; auta nereagovala – začali 

později. Letáky neroznášel – může prověřit. Co se týče Kovářské (parovod, práce na přípojce 

plynu) – občané se tohoto režimu „nezbaví“ – 4 měsíce.  Zastávka autobusu – ověří, co jde 

v tomto směru udělat. Musí se zkonzultovat s dopravním inspektorátem, aby byl bezpečný 

provoz. Bude se snažit. Zastávka Spěšná – ověří. Měsíc by měla fungovat, než bude 

přesunuta. Kropení silnic – ul. Plotní a směrem k Lidlu (kolem 18.00 h) = jsou tam zácpy. 

Plotní a část u Lidlu – požadavek investora, MČ a hygieny. Kropení provádějí vozidla BKOM 

– dá se dohledat, kdy vozy jezdily. 
 

Občan – Zvonařka, za železniční most se vyváží materiál, který se vybagruje (místo, kde 

kdysi stávala MŠ).  
 

p. Bartoník – Nemáme tam meziskládku – ověříme, zda jsou to naše vozy. 
 

Mgr. Ing. Kypr – Termín otevření Za Mostem. Mohl by to být pěkný „vánoční dárek“ pro 

občany. 
 

p. Bartoník – Stavebně se dá provést za měsíc. Do 14 dnů dá časovou výsledovku a oznámí 

to. Nemůže ale mluvit za další orgány. 

 

p. Reich – Umístění autobusové zastávky ul. Konopná z Brna ven - semafor. Pokud autobus 

zastaví, nemůže jej nikdo objet a tvoří se kolony. 
 

p. Bartoník – Umístění zastávek neovlivňuje investor. Může se ověřit, ale dopravní přenosný 

semafor není certifikován tak, aby byl koordinován s dopravou (seřízení semaforů, časové 

nastavení délky apod.). 
 

p. místostarosta – Zkusíme prověřit, zda by šlo zrealizovat. Bereme to na vědomí. 
 

 

Pan místostarosta poděkoval p. Bartoníkovi a p. Strmiskovi za účast na této debatě, kterou 

ukončil v 18.50 h. 

 

 

ad 3) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut 18,50 h – 19.05 h 
 

pí xxx: Bydlí na ul. Kšírova (most přes Svratku u tunelu). Problém se slévárnou – hluk, 

znečištění zahrádek, velké otřesy.  Rapidně se stav zhoršil tento rok. Zvláště otřesy domů, 

které způsobují praskliny na domech, praskají zdi.  Dotaz na koho se má obrátit?  
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p. místostarosta – Slévárna FERAMO, fy REMET – pracuje se na tom, aby došlo ke zlepšení. 

Uvolnily se finanční prostředky na provádění měření znečištění ovzduší. 
 

Ing. Rusler (vedoucí OŽP) – spolu s prof. Potáčkem řeší možnosti provádění odběrů, analýzy 

odebraných vzorků. Pokud dojde např. k zápachu, stanice se zapne a bude se vzorek 

analyzovat. Byly na to poskytnuty finanční prostředky. Šetření ČIŽP – povolení, došlo ke 

zlepšení, byla omezena prašnost. MČ řeší možnosti provádění odběrů a analýzy vzorků, aby 

se zjistilo, zda částice pocházejí z těchto provozů. 
 

pí xxx: Otřesy, které jsou každý den a noc. Letošní rok se to zhoršilo. 

 

Ing. Lamparter – Byl se podívat v areálu s panem xxx. Zaznamenali zlepšení v provozu, došlo 

k posunu k lepšímu. Otřesy mohou být způsobeny zvýšenou dopravou před domem, anebo 

vysycháním podloží (došlo k poklesu spodních vod). Spíš to je problém.  Mohou být také 

čištěny kotle a to způsobuje otřesy. 

 

p. Potáček – Potvrdil, že mu paní xxx volala v noci, že dochází k těmto otřesům. Byl právě ale 

mimo Brno. 

 

p. místostarosta – Požádal paní xxx, aby na sebe zanechala kontakt u pí asistentky Heleny 

Dvořákové (ta si potřebné údaje od paní poznamenala). 

 

pí xxx: Dotaz, co bude s městským domem (bývalá mydlárna) v Heršpicích? Dále chtěla 

okopírovat lékařské zprávy – služba jí nebyla na úřadě poskytnuta. Ulice Havránkova – 

nejvíce zatížena - výjezdy z polí, nečistoty. V programu (volebním?) není nic, že by se měla 

snížit zátěž. 

 

p. místostarosta – Jedná se o dům na ul. Bernáčkova 1. Bude se celé rekonstruovat, vznikne 

12 bytů, 2 + kk. Probíhá rekonstrukce. Mělo by být hotové a na vánoce 2019, by mělo být  

předáno občanům. 

 

p. tajemník – Kopírování pro občany běžně neděláme, nejsme na to vybaveni. Nemůžeme 

zřídit, na to nemáme prostředky. 

 

Ing. D. Rotrekl – Informoval paní, že Copy centrum je přímo naproti radnice v budově GITY                  

v 7. patře. 

 

pí xxx: Ohradila se, že její kolegyně – známá, byla v Bystrci, kde jí bez problémů ofotili 5 

listů lékařských zpráv. 

 

p. tajemník – Podívají se na to s vedoucí finančního odboru (FO), jak by se to dalo 

zrealizovat. 

 

p. místostarosta – Doprava na ul. Kšírova, Havránkova, Zelná, Modřická, – průjezd těžké 

nákladní dopravy. Nejsou přechody, není jednoduché získat kladná stanoviska orgánů  státní 

správy. Ale pokusíme se o to, aby tomu tak bylo. Budeme se snažit o opravy chodníků             

a komunikací. 

 

pí xxx: V Přízřenicích ul. Havránkova směrem od mostu, není kanalizace. 
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Mgr. Ing. Kypr – Chtěli jsme umístit radar. Rada to ale stáhla s odůvodněním, že radar není 

potřeba. Alokovali jsme na něj peníze, ale bylo řečeno, že toto není potřeba. O té kanalizaci 

na ul. Havránkova se ví (cca 5 domů). 

 

pí xxx: Účinnější by bylo, kdyby zde občas byla policie a prováděli kontrolu. 

                

Jelikož nebyly vzneseny ze strany občanů další dotazy, ukončil p. místostarosta tento bod 

jednání – 19,05 h. 

 

ad 4) Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih ke 30.06.2018 

 
4.1  
Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí roku 2018  

Projednáno v RMČ Brno-jih na 111. zasedání dne 25.07.2018 

 

Zdůvodnění: 

V souladu s novelou zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb., ve znění pozdějších předpisů, 

konkrétně § 4 odst. 8 písm. w), který stanoví, že prováděcí právní předpis upraví požadavky 

na organizaci schvalování účetních závěrek vybraných účetních jednotek a způsob 

poskytování součinnosti osob zúčastněných na tomto schvalování, reagovalo Ministerstvo 

financí vydáním „Vyhlášky o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 

vybraných účetních jednotek“ vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování 

účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, ze dne 22. 07. 2013. Vydáním 

vyhlášky se naplňuje ustanovení § 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, 

v platném znění.  

Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění 

zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), oba v platném znění.   

Podle zákona č.128/2000 Sb., § 84 odst. 2 písm. b) je zastupitelstvu obce vyhrazeno mimo 

jiné schvalovat účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni. 

 

Obsah:  
A. Podklady pro schválení účetní závěrky 

     1.Mezitímní účetní závěrka  

        1.1 Rozvaha - ke 30.6.2018 

        1.2 Výkaz zisku a ztrát - ke 30.6.2018  

        1.3 Příloha – ke 30.6.2018 

        1.4 Přehled o peněžních tocích – ke 30.6.2018 - nepovinné 

        1.5 Přehled o změnách vlastního kapitálu – ke 30.6.2018 - nepovinné 

     2. Obecné informace vztahující se k některým výše uvedeným účetním výkazům 

     3. Informativní zpráva o plnění příjmů a výdajů ke 30.6.2018  

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

Předložení informativní zprávy: 

RMČ Brno-jih bere na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30. 6. 2018, 

čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
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vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 

Nebyly shledány závažné nedostatky. RMČ Brno-jih tento materiál vzala na vědomí na 111. 

zasedání konaném dne 25. 7. 2018 a postoupila materiál ZMČ Brno-jih. 

Předložení informativní zprávy: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30. 6. 2018, 

čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 

vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 

Nebyly shledány závažné nedostatky.  

 

 
 

ad 5) Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu 

MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí roku 2018 

 

5.1 

Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 

2. čtvrtletí roku 2018 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 111. zasedání dne 25.07.2018 

 

Komentář:  

Na základě novely zákona č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů §15 

je územní samosprávný celek povinen vykonávat kontrolu svého hospodaření po celý 

rozpočtový rok.  

 

Přílohy: 

Příloha č. 1 – tabulky plnění rozpočtu za 2. čtvrtletí roku 2018 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

Na 111. zasedání dne 25. 7. 2018 RMČ Brno-jih vzala na vědomí předloženou zprávu                        

o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí r. 2018 a 

postoupila tento materiál zastupitelstvu MČ Brno-jih. 

 

 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předloženou zprávu  o vykonané kontrole hospodaření                  

a plnění  rozpočtu MČ Brno-jih za 2. čtvrtletí r. 2018 – viz příloha. 

                       

 

 

ad 6) Doplnění seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih 

určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích 

zdrojů 

 

6.1 

Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné 

realizaci“. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 115. zasedání dne 05.09.2018 
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Komentář: 

Na základě požadavku ÚMČ Brno-jih  doplňujeme do „Seznamu investičních akcí v MČ 

Brno-jih určených k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“ 

následující body:  
 

Oddíl/§   3113     Položka 6122 

ORG: 0763113000015    Odborné učebny ZŠ Tuháčkova 

 

Příloha: 

Příloha č.1a) – Seznam investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci z 

prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů 

 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  

Rada městské části Brno-jih 115. zasedání dne 5. 9. 2018 

RMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 

k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“, a to následovně:  
 

Oddíl/§   3113     Položka 6122 

ORG: 0763113000015    Odborné učebny ZŠ Tuháčkova 

RMČ Brno-jih postupuje tento materiál ZMČ Brno-jih. 
 

 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených 

k postupné realizaci z prostředků ÚMČ Brno-jih i cizích zdrojů“, a to následovně:  

 

Oddíl/§   3113     Položka 6122 

ORG: 0763113000015    Odborné učebny ZŠ Tuháčkova 

 
Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

ad 7) Rozpočtová opatření 
 

7.1  

Rozpočtové opatření č. 6/2018  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 111. zasedání dne 25.07.2018 

 

Komentář: 

 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- financování (uspořené finanční prostředky z minulých let) 

 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- přesuny finančních prostředků v rámci oddílu-paragrafu 3111 proběhly především z důvodů 

vyšší vysoutěžené realizační ceny oproti ceně rozpočtované u investiční akce “ Rekonstrukce 
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a modernizace budovy MŠ Kšírova 3“ a „Rekonstrukce a modernizace budovy MŠ 

Záhumenice 1“. Finanční prostředky byly přesunuty na tyto dvě akce v rámci téhož oddílu 

paragrafu a také položky z ostatních investičních plánovaných akcí, a to tak, aby mohly výše 

uvedené investiční akce pokračovat, a jejich realizace proběhla, pokud možno v době letních 

prázdniny. U těch investičních akcí, kde došlo ke snížení původně rozpočtovaných částek na 

oddílu-paragrafu 3111 budou tyto opět navýšeny dle předpokládané výše realizační ceny. 

K navýšení investiční položky došlo u akce „MŠ Kšírova – revitalizace školní zahrady“. Dále 

jsme přesunuli finanční prostředky z investiční položky na akci „Rekonstrukce a modernizace 

budovy Sokolova 2“ na neinvestiční položku opravy, udržování, kdy proběhne výměna oken 

na zmiňované budově. Součástí rozpočtového opatření jsou i ostatní přesuny mezi položkami 

rozpočtové skladby dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.  

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 6/2018. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 6/2018 odsouhlasila na 111. zasedání R7/111 konaném dne 25. 7. 2018 

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

 
 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 6/2018 – viz příloha. 
 

 

 

 

7.2  

Rozpočtové opatření č. 7/2018 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 113. zasedání dne 22.08.2018 

 

Komentář: 

 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

-  
 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- v rámci rozpočtového opatření proběhly přesuny mezi oddíly-paragrafy na navýšení 

investiční akce “Rekonstrukce a modernizace budovy MŠ Hněvkovského 62“; navýšena byla 

rovněž neinvestiční položka na opravu kanalizace na MŠ Zelné, položka na telefony ÚMČ, 

kde dochází od 1.9.2018 ke zvýšení tarifu cca o 100% a ostatní přesuny mezi položkami dle 

potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.  

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 7/2018 – tabulka. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 7/2018 odsouhlasila na 113. zasedání R7/113 konaném dne 22.8.2018 a 

postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

 
 

Předložení informativní zprávy:  
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ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 7/2018 – viz příloha. 
 

 

7.3  

Rozpočtové opatření č. 8/2018/a 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 115. zasedání dne 05.09.2018 

 

Komentář: 

 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- odvod z fondu investic zřízené PO Koupaliště Brno-jih ve výši odpisů; neinvestiční transfer 

z MPSV ČR na SPOD; neinvestiční transfery od města z OIEF na podporu stabilizace 

ohrožených rodin; FKŠ – neinvestiční transfer z MMB na poničené objekty vichřicí. 

 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- příspěvek na provoz Koupaliště Brno-jih ve výši odpisů; navýšení položky na opravu ležaté 

kanalizace v MŠ Kšírova 3; navýšení neinvestiční položky na opravu plotu a podlahy ve 

sklepním prostoru radnice Mariánské náměstí 13; navýšení neinvestiční položky na opravy 

z FKŠ za poničené objekty vichřicí; přesun z položky konzultace a poradenství na investiční 

položky jednotlivých akcí za zpracování veřejných zakázek firmou IKIS, s.r.o.; navýšení 

položek na sociálně právní ochranu dětí (SPOD); navýšení položek na podporu stabilizace 

ohrožených rodin a ostatní přesuny mezi položkami dle potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih.  

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 8/2018/a – tabulka. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 8/2018/a odsouhlasila na 115. zasedání R7/115 konaném dne 5. 9. 2018 

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

 
 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 8/2018/a – viz příloha. 
 

 

 

7.4  

Rozpočtové opatření č. 8/2018/b   
Projednáno v RMČ Brno-jih na 115. zasedání dne 05.09.2018 

 

Komentář: 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

-  

 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- navýšení investiční položky na akci „ Rekonstrukce a modernizace hřišť na území MČ 

Brno-jih – h) Perunova (včetně vybudování pietního místa)“; rozdělení investiční akce na 

položky rozpočtové skladby dle předběžného rozpisu položkového rozpočtu (bude upraveno). 



11 

 

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 8/2018/b – tabulka. 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 8/2018/b odsouhlasila na 115. zasedání R7/115 konaném dne 5. 9.2018 

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 8/2018/b – viz příloha. 
 

 

Hlasování:     pro – 13         proti – 0         zdržel se – 3 

Usnesení bylo přijato 
 

 

ad 8) Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2020-

2024 
 

8.1 

Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2020-2024 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 111. zasedání dne 25.07.2018 

 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  

Na 111. zasedání dne 25. 7. 2018 RMČ Brno-jih schválila střednědobý výhled rozpočtu na 

období 2020-2024, ve kterém jsou zahrnuty i dosud neuzavřené smluvní vztahy, v daném 

rozsahu. 

 

Zdůvodnění: 

Zastupitelstvo města Brna na svém Z7/40. zasedání konaném dne 19. 6. 2018 schválilo 

„Rozsah a strukturu střednědobého výhledu rozpočtu města Brna na období 2020-2024“.  

V souladu se schváleným výše uvedeným materiálem a ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 

Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů jsme vypracovali návrh střednědobého 

výhledu rozpočtu MČ Brno-jih – viz příloha.  

Dle ustanovení čl. 76 odstavec 3 Statutu města Brna zastupitelstvo městské části schválí 

střednědobý výhled rozpočtu každoročně do 30.9. Střednědobý výhled rozpočtu se 

každoročně aktualizuje. Tabulky pro sestavení střednědobého výhledu rozpočtu zasílá MMB 

ORF. 

Ve střednědobém výhledu rozpočtu je odhad příjmů, který byl proveden na základě 

zkušeností z minulých let a rámcového odhadu daňového a inflačního vývoje i s ohledem na 

celosvětovou ekonomickou situaci. 

Výše kapitálových výdajů se bude vyvíjet podle množství volných finančních zdrojů na 

financování investičních akcí i s ohledem na celkové hospodaření MČ Brno-jih. 

 

Příloha:  

Tabulka střednědobého výhledu rozpočtu na období 2020-2024. 
 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno-jih na období 2020-2024 

v daném rozsahu - viz příloha. 
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Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

ad 9) Prominutí nedobytných pohledávek 

 

9.1 

Návrh na prominutí  pohledávky /dlužného nájemného a poplatků (úroků) 

z prodlení/ ve výši  62.579,- Kč z důvodu úmrtí -  p. xxx,  byt č. 8, Pompova 

č. pop. 708, č. or. 1, 617 00 Brno.  

 
Obsah (přílohy):       

- předpis nájemného ze dne 16.04.2018 

- úmrtní list  

- rozsudek  č.j. 42C152/2017 ze dne 16.08.2017 

- dopis notáře ze dne 26.04.2018 

 

Komentář: 

Pan xxx se stal nájemcem bytu č. 8 v domě s pečovatelskou službou na ulici Pompova 708/1 

v Brně  na základě nájemní smlouvy ze dne 8. 4. 2015, a to na dobu určitou od 1. 3. 2015 do 

28. 2. 2016. Z důvodu neplacení nájemného a služeb nebyla panu xxx nájemní smlouva 

prodloužena. Výše uvedený byt  byl vyklizen a předán Městské části Brno-jih dne 31.10.2017. 

Pan xxx dne 14. 1. 2018 zemřel a pohledávka byla přihlášena do dědického řízení. Na základě 

sdělení  notáře  Mgr. Pavla Vrby ze  dne  26. 4. 2018  bylo dědické řízení zastaveno.   

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 105. zasedání konaném dne 23.05.2018. RMČ Brno-jih 

souhlasí s prominutím pohledávky /dlužného nájemného a poplatků (úroků)z prodlení/ ve výši  

62.579,- Kč z důvodu úmrtí -  p. xxx, byt č. 8, Pompova č. pop. 708, č .or. 1, 617 00 Brno.  

   

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih souhlasí s prominutím  pohledávky /dlužného nájemného a poplatků 

(úroků ) z prodlení/ ve výši  62.579,- Kč z důvodu úmrtí -  p. xxx, byt č. 8, Pompova č. 

pop. 708, č. or. 1, 617 00 Brno.  
 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 
 

9.2 

Návrh na prominutí  pohledávky /dlužného nájemného a poplatků 

(úroků)z prodlení/ ve výši  178.585,- Kč z důvodu úmrtí -  pí xxx, byt č. 19, 

Bernáčkova č. pop. 93, č. or. 1, 619 00 Brno.  

 
Obsah (přílohy):      

- oznámení exekutora Mgr. Homoly ze dne 9. 5. 2018 
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Komentář: 

Paní xxx se stala nájemcem bytu č. 19, 2 + kk, na ulici Bernáčkova 93/1 v Brně na základě 

nájemní smlouvy ze dne 12. 5. 1997. Z důvodu neplacení nájemného a služeb jí byla  dne 

19.10.2012 zaslána výpověď nájmu bytu. Paní xxx  podala žalobu na neplatnost výpovědi, 

která  však byla MS v Brně zastavena  s tím,  že  dne 2. 12. 2013 byl byt MČ Brno-jih 

nájemkyní vrácen. 

Na dlužné nájemné  a služby byl MS v Brně vydán v Platební rozkaz č.j. 213 C 122/2012 ze 

dne 26. 6. 2012. Dlužná částka  byla vymáhána prostřednictvím exekutorského úřadu                   

Mgr. Jaroslava Homoly od roku 2013. Nic však nebylo  vymoženo. Dne 9. 5. 2018  bylo MČ 

oznámeno soudním exekutorem Mgr. Homolou, že  povinná xxx dne 18.11.2017 zemřela. 

Pozůstalostní řízení bylo zastaveno, protože povinná nezanechala žádný majetek /viz 

Oznámení soudního exekutora/.  

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 105. zasedání konaném dne 23.05.2018. RMČ Brno-jih 

souhlasí s prominutím  pohledávky /dlužného nájemného a poplatků (úroků)z prodlení/ ve 

výši  178.585,- Kč z důvodu úmrtí -  pí xxx, byt č. 19, Bernáčkova č. pop. 93, č. or. 1, 619 00 

Brno. 

 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih souhlasí s prominutím  pohledávky /dlužného nájemného a poplatků 

(úroků) z prodlení/ ve výši  178.585,- Kč z důvodu úmrtí -  pí xxx, byt č. 19, Bernáčkova 

č. pop. 93, č. or. 1, 619 00 Brno. 
 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 
 

9.3 

Návrh na prominutí  pohledávky /poplatků (úroků)z prodlení a nákladů 

řízení  ve výši  136 785,- Kč p. xxx, byt č. 7, Roháčkova č. pop. 114, č. or. 20, 

617 00 Brno.  

 
Obsah (přílohy):   

- Žádost o prominutí  poplatků z prodlení     

- Oznámení soudního exekutora ze dne 05.02.2018 

- Rozsudek č.j. 255C49/2013-25 

- Exekuční příkaz č.j. 030EX 30792/14-67 
 

Komentář: 

Pan xxx se stal nájemcem bytu č. 7 na ulici Roháčkova 114/20 v Brně na základě nájemní 

smlouvy ze dne 12. 4. 2017, a to na dobu určitou od 1. 3. 2017 do 31. 8. 2017. V současné 

době užívá byt bez právního důvodu. 

Vzhledem k dlužnému nájemnému a služeb spojených s užíváním bytu byl vydán Městským 

soudem v Brně Rozsudek č.j. 255 C 49/2013-25 ze dne 9. dubna 2014 o 30.270,- Kč s přísl. 
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Dlužná částka je vymáhána prostřednictvím exekutorského úřadu Mgr. Jaroslava Homoly. 

Dlužná částka k dnešnímu dni činí 136.785,-Kč /poplatky z prodlení ve výši  135.527,- Kč                    

a náklady řízení ve výši 1.258,- Kč/. 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 105. zasedání konaném dne 23.05.2018. RMČ Brno-jih 

souhlasí s prominutím pohledávky /poplatků  (úroků) z prodlení  a nákladů řízení/ ve výši     

70. 000,- Kč  -  p. xxx, byt č. 7, Roháčkova, č. pop. 114, č. or. 20, 617 00 Brno.  
 

 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih souhlasí s prominutím  pohledávky  /poplatků (úroků) z prodlení                           

a nákladů řízení/ ve výši  70.000,- Kč -  p. xxx, byt č. 7, Roháčkova  č. pop. 114, č. or. 20, 

617 00 Brno. ZMČ pověřuje místostarostu MČ Brno-jih k podpisu smlouvy o prominutí 

pohledávky. 
 

Hlasování:     pro – 15         proti – 0         zdržel se – 1 

Usnesení bylo přijato 
 

 

ad 10) Prodej, směna majetku města Brna 
 

10.1                         
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno o vyjádření k nabytí 

pozemku p.č. 489/79, k.ú. Dolní Heršpice, z vlastnictví spol. První brněnská 

strojírna, a.s., se sídlem Olomoucká 9, 618 00 Brno do vlastnictví 

statutárního města Brna.  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 112. zasedání dne 01.08.2018 

 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih doporučuje nabytí pozemku p.č. 489/79, k.ú. Dolní Heršpice, z vlastnictví 

spol. První brněnská strojírna, a.s., se sídlem Olomoucká 9, 618 00 Brno, do vlastnictví 

statutárního města Brna z úrovně SMB. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru 

vyrozumět písemně žadatele. 
 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 

 

10.2                        
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno o vyjádření k prodeji 

pozemků p.č. 45/1 a p.č. 46, k.ú. Dolní Heršpice, ve vlastnictví statutárního 

města Brna, formou nabídkového řízení.  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 112. zasedání dne 01.08.2018 

 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej pozemků p.č. 45/1 a p.č. 46, k.ú. Dolní Heršpice,                  

ve vlastnictví statutárního města Brna, ani formou nabídkového řízení. ZMČ Brno-jih 

ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele. 
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Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 

10.3                        
Žádost manželů xxx o vyjádření ke směně části pozemku p.č. 179/1 o 

výměře 2,4 m2 ve vlastnictví žadatelů za část pozemku p.č. 398 o výměře 1,9 

m2 ve vlastnictví statutárního města Brna, vše k.ú. Dolní Heršpice.  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 112. zasedání dne 01.08.2018 

 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih doporučuje směnu části pozemku p.č. 179/1 o výměře 2,4 m2  

ve vlastnictví manželů xxx, za část pozemku p.č. 398 o výměře 1,9 m2 ve vlastnictví 

statutárního města Brna, vše k.ú. Dolní Heršpice. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru 

vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 
 

10.4                        
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno o vyjádření k nabytí 

pozemku p.č. 401/22, k.ú. Dolní Heršpice, z vlastnictví spol. SŽDC, s.o., 

Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1 do vlastnictví statutárního města Brna.  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 113. zasedání dne 22.08.2018 

 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih doporučuje nabytí pozemku p.č. 401/22, k.ú. Dolní Heršpice, z vlastnictví 

spol. SŽDC, s.o., Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1, do vlastnictví statutárního města Brna 

z úrovně SMB. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele. 
 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 

 

 

ad 11) Informativní zpráva – Územní plán města Brna 
 

Pan místostarosta požádal zastupitele, aby si na úvodním listu materiálu opravili: RMČ Brno-

jih na 113. zasedání R7/113 dne 22. 8. 2017 – správně má být dne 22. 8. 2018. (jedná se                    

o písařskou chybu; dále rovněž chybně uvedeno: Projednáno v RMČ Brno-jih:                                 

na 113. zasedání R7/113 dne 22. 8. 2017 – správně má být dne 22. 8. 2018). Zároveň požádal 

vedoucí SÚ  Ing. Burianovou, aby do budoucna v materiálu zvýraznila v textu RMČ tučně. 

   

11.1                         
Informativní zpráva: 
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Podněty samosprávy  pro zpracování návrhu Pokynů pro zpracování 

Návrhu ÚPmB 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 113. zasedání dne 22.08.2018 

Komentář: 

ZMB dne 11. 4. 2017 vzalo na vědomí sdělení pořizovatele OÚPR MMB o obnovení prací na 

pořízení nového ÚPmB a souhlasilo se zpracováním návrhu Pokynů pro zpracování Návrhu 

ÚPmB nebo jako věcného základu pro formulaci požadavků samosprávy na obsah nového 

územního plánu.  

 

Do Návrhu Územního plánu města Brna bude zpracováno řešení, které bude vycházet 

z varianty II, upravené tak, aby bylo v souladu s PÚR  ČR a ZÚR JMK 2016. Vzhledem 

k tomu, že o poloze D43 není v ZÚR JMK dosud rozhodnuto, bude v současně s variantním 

řešením D43 v územních rezervách navržen v územních rezervách i související územní 

rozvoj, o kterém může být rozhodnuto až s výběrem výsledné varianty řešení D43 v 

Aktualizaci ZÚR JMK.  

Koncept připravovaného ÚPmB a aktuální sdělení je na www.brno.cz. 

 

RMČ Brno-jih na 113. zasedání R7/113 dne 22. 8. 2018 schválila požadavky na zahrnutí 

změn uvedených v příloze 1 do návrhu Pokynů pro zpracování Návrhu ÚPmB. RMČ do 

požadavků zahrnula aktualizované stanovisko ZMČ Z6/004 dne 2. 6. 2011 a následně 

schválené územně plánovací podklady RMČ - novou trasu I/41-Bratislavská radiála dle 

tahové studie VMO Východ a Studii reálného územního rozvoje jihu města Brna z pohledu 

MČ Brno-jih. 

 

ZMČ – schválila na zasedání Z6/004 dne 2. 6. 2011 stanovisko k variantám Konceptu  ÚPmB 

RMČ – schválila  na 8. zasedání RMČ dne 9. 3. 2015 novou trasu  I/41- Bratislavská radiála 

RMČ – schválila  na 17. zasedání RMČ dne 24. 5. 2017 Studii reálného územního rozvoje 

jihu města Brna z pohledu MČ Brno-jih (zpracovatel -Atelier ERA) 

 

Obsah (přílohy):        

1) Příloha k usnesení RMČ - R7/117 

2) Situace konceptu územního plánu - varianta I 

3) Situace konceptu územního plánu - varianta II 

4) Tahová studie VMO Východ  

                   5) CD - studie reálného rozvoje jihu města  

 

Projednáno v komisi:    výstavby a životního prostředí dne 6. 8. 2018 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih: na 113. zasedání R7/113 dne 22. 8. 2018 

 

RMČ Brno-jih na základě doporučení komise výstavby a životního prostředí požaduje 

zahrnutí změn uvedených v příloze usnesení č. 1 do návrhu Pokynů pro zpracování Návrhu 

ÚPmB a ukládá vedoucí SÚ připravit informaci do ZMČ Brno-jih.  

 

Předložení informativní zprávy: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí usnesení RMČ R7/113 dne 22. 8. 2017 obsahující Podněty 

samosprávy  pro zpracování návrhu Pokynů pro zpracování Návrhu ÚPmB. 
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p. Turek – Jelikož se jedná o rozsáhlý materiál, požádal, zda by nebylo možné pro zastupitele 

i pro občany udělat schůzku s někým, kdo nám pomůže říct, co je pro nás výhodné. Občané se 

v tom neorientují a neví, co se stane s jejich pozemky po schválení ÚP. 
 

p. místostarosta – Svoláme schůzku se zpracovatelem, případně někým s OÚPR MMB.  Dá 

ohledně toho dotazy, zda se uspořádá na radnici nebo někde v Přízřenicích. Je to opravdu 

obsáhlé. 
 

 

ad 12) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města   

Brna 
 

12.1  

Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. ……/2018, 

kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města 

Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších 

vyhlášek. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 113. zasedání dne 22.08.2018 

 

 

 

Komentář:  

V souladu s čl. 77 odst. 3 a 4 Statutu města Brna se předkládá ZMČ Brno-jih k zaujetí 

stanoviska návrh novelizace Statutu města Brna.  

 

Úprava v působnosti starosty MČ 

v článku 13, odst. 18 

- slova „předložení magistrátu pro zpracování a zveřejnění výroční zprávy o činnosti 

města“ nahrazují slovy „zveřejnění formou výroční zprávy“.  

Každá městská část je samostatným povinným subjektem, který poskytuje informace 

v souladu s ustanovením § 18 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 

k informacím. 

 

Úprava v oblasti dopravy s dopadem na oblast životního prostředí 

v článku 22, odst. 1 

- zařazuje nové písm. o), které zní: „zajišťují údržbu silniční zeleně podél místních 

komunikací vyjma stromořadí“, 

 

v článku 29, odst. 1 

- v písm. b) na konec zařazují slova „a údržby silniční zeleně podél místních 

komunikací vyjma stromořadí“, 

 

Úprava v oblasti dopravy 

v článku 30, odst. 1,  

- v písm. f) za slovy „užívání místní komunikace“ dosavadní text vypouští a nahrazuje 

textem: „v případě: 

- souběhu dvou a více žádostí 

- zřízení vyhrazeného parkování 

- zřizování restauračních zahrádek“. 
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Příloha: 

- doplnění návrhu vyhlášky se zdůvodněním a porovnáním textu  

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 113. zasedání konaném dne 22. 8. 2018. 

RMČ Brno-jih souhlasí s předloženým zněním návrhu obecně závazné vyhlášky statutárního 

města Brna č. ……/2018, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního 

města Brno č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších vyhlášek. 

RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih souhlasí s předloženým zněním návrhu obecně závazné vyhlášky 

statutárního města Brna č. ……/2018, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška 

statutárního města Brno č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění 

pozdějších vyhlášek. ZMČ Brno-jih ukládá Odboru životního prostředí písemně vyrozumět 

Organizační odbor MMB.  
 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 

 

ad 13) Návrh na úpravu přílohy č. 2 (movitý majetek) k zřizovací 

listině Koupaliště Brno-jih, p.o. 
 

13.1 

Návrh na úpravu přílohy č. 2 (movitý majetek) k zřizovací listině 

Koupaliště Brno-jih, p.o. 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 115. zasedání dne 05.09.2018 

 

Komentář:  

Příloha č. 2 (movitý majetek) k zřizovací listině Koupaliště Brno-jih, p.o. se aktualizuje 

z důvodu vyřazení majetku v souvislosti s rekonstrukcí a modernizací hřišť na území MČ 

Brno-jih a z důvodu poškození a neekonomické opravy. 

Celkem se jedná o vyřazení 22 položek drobného dlouhodobého hmotného majetku, 

pořizovací hodnoty 348.124,99 Kč. 

 

Obsah (přílohy):   

- žádost ředitele příspěvkové organizace 

- příloha č. 2 (movitý majetek) k zřizovací listině s vyznačenými změnami 
 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 115. zasedání dne 5. 9. 2018.  

RMČ Brno-jih souhlasí s úpravou přílohy č. 2 (movitý majetek) k zřizovací listině Koupaliště 

Brno-jih, p.o. a doporučuje ZMČ Brno-jih tuto změnu schválit. 
 

p. Reich – Dotaz na mobiliář hřišť, jestliže se něco vyřazuje již z r. 2014, jak dlouho to 

vydrží? 

Ing. Rusler – Dle typu herního prvku (houpací na pružinách), více namáhané části. 
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p. Reich – Některé jsou z r. 2007 a další z už z r. 2014? 

Ing. Rusler – Neví, proč vydržely déle, z jakého materiálu byly vyrobeny. 

 

Usnesení:   
ZMČ Brno-jih souhlasí s úpravou přílohy č. 2 (movitý majetek) k zřizovací listině 

Koupaliště Brno-jih, p.o. ZMČ Brno-jih pověřuje starostu MČ podpisem aktualizované 

verze zřizovací listiny. 
 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 

ad 14) Různé   
   

14.1 

Dotazy, připomínky  
 

Pan místostarosta informoval přítomné, že ve středu 26. září 2018 v 19.00 h dojde k odhalení 

pomníčku bývalého pana starosty Ing. Zdeňka Rotrekla, v parčíku na Perunové – z ul. 

Sokolova, v místech, kde se ta nešťastná událost stala. 
 

Dále oznámil další závažnou věc. Na základě zápisu Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih ze 

dne 28. 6. 2018, který byl předán na 21. zasedání ZMČ Brno-jih, se RMČ na 114. zasedání 

dme 29. 8. 2018 rozhodla podat trestní oznámení. Pan místostarosta přečetl usnesení Rady: 

„RMČ Brno-jih schvaluje znění textu trestních oznámení, a to na jednání pana Petra Kittnera 

a společnosti KOMAB, s.r.o., při realizaci investiční akce „Venkovní posilovna a rozběhová 

dráha ul. Jezerní“, a dále na jednání Mgr. Ing. Daniela Kypra a xxx v souvislosti 

s objednávkou studie „Rekonstrukce a modernizace budovy K Lávce 15“ vše v souvislosti 

s výkonem funkce starosty a radního městské části Brno-jih v roce 2017. RMČ Brno-jih 

pověřuje místostarostu podpisem těchto trestních oznámení.“ 

 

Ing. Mgr. Kypr – „Jak se do lesa volá…..“. Je to  ubohost, kam až pan místostarosta klesl                      

(v době před volbami), nepotřebuje místostarostu komentovat. 
 

p. místostarosta – Rada toto rozhodnutí velice zvažovala. Ať se vše prošetří, jestliže policie 

nazná, že je vše v pořádku – vše bude prošetřeno. 
 

Ing. Lamparter – Trestní oznámení bylo podáno na základě zápisu Kontrolního výboru. 

Sledovali vše velice pečlivě a stojí si za těmi závěry. Když si včera přečetl zápis RMČ byl 

šokován. U Studie „K Lávce 15“ došlo k několika pochybením. Studie ale existuje a nevidí 

v tom trestný čin. Podali jste trestní oznámení – pokud Vám to někdo poradil. Kdyby měl 

každý z Vás  dávat do toho svoje peníze, byl by zvědavý, zda by do toho někdo šel.                    
 

Ing. Mgr. Kypr – Dotaz, v jakém stádiu je trestní oznámení, co podala MČ na bývalou 

zaměstnankyni. Prosí zaprotokolovat „slovo od slova“. 
 

p. tajemník – "My jsme začátkem tohoto roku podávali trestní oznámení na bývalou 

zaměstnankyni Stavebního úřadu, pro podezření ze zneužití pravomoci veřejného činitele                  

a myslím si, že začátkem tohoto týdne, nebo minulý týden, nám od Policie přišlo vyrozumění, 
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že v dané věci není spatřován trestný čin, ta věc byla odložena, a dokonce to jednání 

posoudili, že se nejedná ani o přestupek, čili odložena.“ 
 

Ing. Mgr. Kypr – Požadavek na pana tajemníka, aby mu bylo Rozhodnutí policie zasláno. 

Bc. Vilámová – Občané slyšeli, že Masarykova univerzita (MU) prodává koleje, zda MČ 

neví, co by tam bude? 
 

p. místostarosta – Informace proběhla v prosinci. Byl na jednání s pí rektorkou. Jedná se                     

o budovu kolejí (přes ul. Pompovou a směr rovně k objektu). MČ by měla o tento objekt 

zájem, pokud by se prodával. Byla by to pouze úvaha. Jsme na začátku září a nic se od 

prosince zatím neděje. Jsme v kontaktu. Mají problém s obsazováním kolejí, studenti chtějí 

být v centru města. 

 

Ing. Lamparter – Koleje byly vydraženy za 65 mil. Kč, je v kontaktu i přes p. Janíčka. 

Masarykova univerzita má rektora – prof. Beka. 
 

p. xxx – Město Brno koupilo za 69 mil. Kč – je to dva dny stará věc. 
 

 

 

14.2      

Závěr 
Pan místostarosta poděkoval všem za účast a za spolupráci. Občanům popřál šťastnou ruku ve 

volbách a ukončil 22. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          

Ukončení zasedání v 19.40 h. 
 

 

Zapsala: Pažoutová D. 

V Brně dne 21.09.2018 

 

 

 

 

Ověřili dne: …………………………………………………………………… 

 

 

 

Dita Nová.....…………………………………………………………………... 

 

 

 

Ing. Zdeněk Harant……………………………………….................................. 
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                                                                                          Mgr. Josef Haluza 

                                                                                    místostarosta MČ Brno-jih 


